
Misschien is het wel de meestgestelde
vraag door ondernemers.

Wat heb je nou aan
strategie?

Want, “de wereld is onvoorspelbaar
geworden. Dan zit een strategie toch alleen
maar in de weg?”



Juist niet.



Het is precies andersom: Een strategie
brengt je op weg.

Juist omdát je markt snel verandert, heb
je een strategie nodig.

Om te voorkomen dat je met alle winden
meewaait, zonder vooruit te komen.

Stuurloos. 



Daarmee verspil je je mogelijkheden.

Als organisatie heb je maar een beperkt
aantal middelen. 

Medewerkers.
Vergunningen.
Vrachtwagens.
Geld.
Machines.



De inzet van die middelen bepaalt 
de kans op succes.

Het liefst doe je alles, maar je middelen
zijn eindig.

   Je moet keuzes maken. 

Maar je inspanningen leiden tot iets.



Waarde
creatie.



Bedrijven met een winnende strategie
presteren beter.

Ze hebben meer succes.

Meer waarde.

In welke vorm dan ook. 



Dat hebben we niet zelf bedacht.

Wetenschappelijk onderzoek wijst
dat uit.



Dus ...?



Jep, keuzes maken.

Da's vaker NEE zeggen dan JA.

Om je op weg te helpen: Begin eens met
deze drie vragen.



De  3  E's



Effectief: 
Doen wij de goede dingen, nu en in 
de toekomst?

Efficiënt:
Doen wij die dingen op de goede manier,
nu en in de toekomst?

Economisch, ecologisch & sociaal: 
Leveren die dingen voldoende 
waarde op, nu en in de toekomst?
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Als je die vragen durft te stellen 
ben je al op de helft.

Antwoorden die op een logische en
consistente wijze tot stand zijn gekomen...

Da's een tweede.

Daarmee vergroot je écht de kans op het
realiseren van je doelen.



Wij zijn IJsselvliet, strategisch adviseurs.

Samen met directies van middenbedrijven zetten we
koers richting de toekomst. Door eerst even stil te staan,
en daarna doelgericht in beweging komen.  

Strategie is ons vak. 
Daar vertellen we je graag meer over. 

+31 38 444 96 71
www.ijsselvliet.nl


